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Abstract (en)
[origin: US2017138004A1] The invention relates to a self-propelled ground milling machine, in particular a road milling machine or road recycler,
having a machine frame supported by running gears and a working roller arranged on the machine frame in a roller housing, a hold-down device
which is height-adjustable with respect to the traffic surface being arranged upstream of the working roller in the working direction. The invention
further relates to a method for working on a traffic surface using a self-propelled ground milling machine. The ground milling machine comprises a
detection unit which is formed in such a way that a physical variable characteristic of an undesirable state of the operating process is determined,
in which state fragments are broken off from the traffic surface during work on the traffic surface using the working roller, apply a compressive force
to the hold-down device and can press the hold-down device into a raised position with respect to the traffic surface. In the ground milling machine
according to the invention, the device for height-adjusting the hold-down device is formed in such a way that a contact pressure, directed counter
to the compressive force applied by the fragments, is applied to the hold-down device when the detection unit detects the undesirable state of the
operating process. By applying a sufficient contact pressure, the hold-down device can be effectively prevented from rising from the traffic surface, in
such a way that during the milling process it is at least made more difficult for fragments to break off undesirably from the traffic surface.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine selbstfahrende Bodenfräsmaschine, insbesondere Straßenfräsmaschine oder Recycler, die über einen von Laufwerken
1A, 1B getragenen Maschinenrahmen 2 und eine am Maschinenrahmen 2 in einem Walzengehäuse 5 angeordnete Arbeitswalze 4 verfügt, wobei
in Arbeitseinrichtung A vor der Arbeitswalze 5 ein gegenüber der Verkehrsfläche 13 in der Höhe verstellbarer Niederhalter 11 angeordnet ist.
Darüber hinaus betrifft die Erfindung ein Verfahren zum Bearbeiten einer Verkehrsfläche 13 mit einer selbstfahrenden Bodenfräsmaschine. Die
Bodenfräsmaschine weist eine Detektionseinheit 29 auf, die derart ausgebildet ist, dass eine physikalische Größe erfasst wird, die für einen
unerwünschten Zustand des Arbeitsprozesses charakteristisch ist, bei dem während der Bearbeitung der Verkehrsfläche mit der Arbeitswalze
Bruchstücke aus der Verkehrsfläche herausgebrochen werden, die auf den Niederhalter eine Druckkraft aufbringen, die den Niederhalter in eine
gegenüber der Verkehrsfläche angehobene Position drücken können. Die Einrichtung 14 zur Höhenverstellung des Niederhalters 11 ist bei der
erfindungsgemäßen Bodenfräsmaschine derart ausgebildet, dass auf den Niederhalter 11 ein entgegen der von den Bruchstücken aufgebrachten
Druckkraft gerichteter Anpressdruck aufgebracht wird, wenn die Detektionseinheit 29 den unerwünschten Zustand des Arbeitsprozesses erkennt. Mit
dem Aufbringen eines ausreichenden Anpressdrucks kann ein Abheben des Niederhalters 11 von der Verkehrsfläche 13 wirksam verhindert werden,
so dass während des Fräsprozesses das unerwünschte Herausbrechen von Bruchstücken aus der Verkehrsfläche zumindest erschwert wird.
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